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Hallo en welkom 

Karin heet iedereen welkom, wat fijn dat jullie erbij zijn!  

We gaan maar liefst van start met 9 ervaringsdeskundigen in deze nieuwe Raad.  

 

Even voorstellen aan elkaar, wie ben ik wie ben jij?  

- Karin (coördinator Consortium): voorzitter voor dit overleg 

- Patricia (SOVAK): Coördinator bij SOVAK en maakt verslag van dit overleg 

- Duncan (GORS): bedenker van de Raad voor Ervaringsdeskundigen 

- Veronique (S&L Zorg): 25 jaar en houdt van paarden 

- Naomi (SOVAK): 34 jaar en sinds juli 2023 klaar met de opleiding 

- Jörgen (SDW): 45 jaar, getrouwd, zoontje, woont met ambulante begeleiding in Hoeven, 

hobby Formule 1 

- Kevin (Severinus): 27 jaar, woont in Eindhoven en is erg creatief 

- Anneke (Dichterbij) : is al ervaringsdeskundige sinds 2013 en ook onderzoeker bij de 

Radboud universiteit in Nijmegen 

- Angelica: 44 jaar, zet zich o.a. in als ED bij sollicitatiegesprekken en bij gemeentes 

- Björn: 40 jaar, woont zelfstandig met ambulante begeleiding, zet zich in voor MEE West 

Brabant en andere organisaties 

- Mitch: 37 jaar woont in Eersel en heeft de opleiding al lang geleden gedaan, heeft nu de 

draad weer opgepakt. 

 

Spelregels online vergaderen 

We maken afspraken over het online vergaderen.  

Iedereen heeft er al ervaring mee en volgt de spelregels supergoed op.  

 

Duncan vraagt of er een voorzitter is, deze vergadering is Karin voorzitter.  

 

Voor de volgende vergaderingen maken we samen een verdeling: 

Vergaderdata  Voorzitter  Verslag maken  

1. Wo. 13 maart:   Karin     Patricia  

2. Wo. 26 juni:   Duncan   Veronique  

3. Wo. 25 september: Jörgen   Björn  

4. Wo. 4 december:  Veronique   Naomi  
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Afspraak:  

We spreken af dat de voorzitter samen met Karin de agenda maakt voor elke vergadering 

en dat Karin de Teams-link voor de vergadering verstuurd.   

 

Welke onderwerpen vinden jullie belangrijk om te bespreken in de Raad?  

- het inzetten en bekend maken van de ervaringsdeskundigen binnen en buiten de eigen 

organisatie 

- veiligheid zorginstelling (dit is misschien een onderwerp voor een later moment) 

- voorlichting op hogescholen, zorgverleners van de toekomst kennis laten maken met 

ervaringsdeskundigheid 

- wat kan/mag je van een ervaringsdeskundige verwachten? 

- voorwaarden inzet ervaringsdeskundige, waar houdt de vraag op?  

- wet en regelgeving WMO 

- vervolgopleidingen? (voor later moment) 

- ervaringsdeskundigen bekend maken bij nieuwe medewerkers 

- Wonen  

- Vanuit de kerngroep komen er ook vragen om mee te denken, bijvoorbeeld:  

o Missie & Visie van het Consortium in eenvoudige taal op 1 A4 

o Meedenken over onderwerpen voor een nascholing bij Fontys 

o Meedenken over vieren van het 12 ½ jaar bestaan consortium in 2025 

Logo Raad van Ervaringsdeskundigen 

Iedereen vind het voorstel voor het logo mooi. Maar liever willen we er nog een eigen 

ontwerp van maken. Een aantal raadsleden wil graag meedenken over het nieuwe logo en 

gaat aan de slag met een eigen ontwerp. 

Afspraak:  

We spreken af dat degene die dit willen een ontwerp maakt en naar Karin mailt. Als het een 

groot bestand is, dan kan je bijvoorbeeld het programma https://wetransfer.com/ 

gebruiken om te mailen. In de volgende vergadering gaan we dan alle ontwerpen 

bespreken en kiezen er eentje uit. Karin stuurt met dit verslag ook het logo van het 

Consortium mee. 

https://wetransfer.com/
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We hebben veel mooie onderwerpen om te bespreken in de Raad opgehaald. Maar 

met welke onderwerpen willen we tijdens de volgende vergadering op 26 juni starten? 

- Logo voor de Raad van Ervaringsdeskundigen 

- Bekendheid ervaringsdeskundigen bij nieuwe medewerkers vergroten 

- Bekendheid ervaringsdeskundigen intern in de eigen organisatie vergroten 

 Afspraak: 

Denk alvast na over bovenstaande onderwerpen en bespreek het met je collega 

ervaringsdeskundigen binnen je organisatie.  

 

 Rondvraag / mededelingen 

- Karin: de coaches/coördinatoren krijgen het verslag ook toegestuurd, zodat je het kan 

bespreken.   

- Kevin: Heeft nog een onderwerp om toe te voegen ter bespreking met de raad, namelijk 

wonen. Is toegevoegd.  

- Anneke: vond het heel fijn om zo te vergaderen.  

- Karin: de afspraak met de directie van VGN en ministerie VWS in Den Haag gaat er 

eindelijk van komen. Het onderwerp van gesprek is vervoer.   

- Mitch, Anneke, Veronique, Björn en Jörgen herkennen de problemen rondom het 

vervoer. Het is een drama op dit moment. Daar is iedereen het mee eens!  

- Duncan: worden er ook geheime zaken die niet gedeeld mogen worden besproken in de 

Raad? Karin zegt dat als er zaken zijn die niet buiten de Raad besproken mogen worden 

dat we dat altijd goed aangeven. Dit zal niet zo vaak voorkomen verwachten we. 

- Patricia: een enorm groot compliment over jullie ervaring met online vergaderen, het 

ging supergoed bij iedereen!  

 

Karin bedankt iedereen en graag tot de volgende keer!  

 

 

 


